
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni koosoleku protokoll nr. 31/10.09.2024 

Kõrvekülas, Miina Seltsi ruumides, algus kl. 16.30. 

Osalesid: Külli Suvi, Meeli Kruus, Veronika Täpsi, Mariann Vink, Jaanika Kreela, Aune Sepp, 

Priit Allas osales elektrooniliselt. 

Vallavalitsusest osales Anne Aleksejev. 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Tartu valla arengukava 2022-2030 uus redaktsioon. 

Komisjon on tutvunud eelnõuga ning kerkivatele küsimustele vastab Anne Aleksejev. 

Rahaline seis on väga pingeline ning investeeringuid tehes tuleb valik teha, kõike 

planeeritut ei saa lihtsalt korraga käivitada. Siiski oleme rahul, et oleme suutnud palju 

ehitada just laste heaolule mõeldes. 

Komisjon hääletab: eelnõuga nõus 7 poolthäält. 

2. Tartu Vallavolikogu 27.02.2020 määruse nr. 4 „Noorte huvitegevuse ühingutele ja 

erahuvikoolidele toetuse kord“ muutmine. 

Anne Aleksejev põhjendab eelnõu vajadust, muutmisele läheb ainult kuupäev:  

Komisjon hääletab: eelnõuga nõus 7 poolthäält. 

3. Tartu Vallavolikogu 22.11.2018 määruse nr.34 „Spordiklubidele ja eraõiguslikele 

Spordikoolidele toetuse andmise kord“ muutmine. 

Anne Aleksejev selgitab muutmise vajadust, ka siin läheb muutmiseks ainult kuupäev. 

Komisjon hääletab: eelnõuga nõus 7 poolthäält. 

4. Kohapealsed küsimused: 

• Tabivere lastel ei ole võimalik Tartu valla Spordikooli trennides osaleda- kus on 

võrdne kohtlemine?—küsib Veronika Täpsi. Arenguvestlustel ja Hoolekogu 

koosolekutel on lapsevanemad rahulolematust avaldanud. 

Sama öeldakse ka Maarja- Magdaleena laste kohta—ei ole võimalik osaleda 

trennides, treenerit ei ole, transporti ei suudeta korraldada, jne.. 

Soovitakse uusi erinevaid spordiringe, nagu sulgpall, džuudo, maadlus… 

Otsustatakse aru pärida. 

• Kõrveküla Hoovifestival läheb hästi ja järgmiseks suveks otsitakse uusi mõtteid, et 

rohkem kaasata lapsi ning ka Jõumeeste võistlus oleks tore. 

• Miina Selts korraldab Mihklipäeva Kõrveküla Spordihoone juures. Kiidetakse head 

koostööd vana spordihoone haldajatega, Margus Pärsiku juhtimisel. 

• Veel jagasime muljeid äsjaavatud Südamekodust Raadil: uus ja ilus, heade 

võimalustega vanuritele. 

 

Koosolek lõppes kl. 17.50 

Koosolekut juhtis ja protokolli koostas  Aune Sepp. 

(allkiri digitaalne). 

 

 



 

 


